
 

 
 
 

Referat bestyrelsesmøde torsdag den 08.05.2025 kl 19.00-22.45 hos Torkild 
                                               Kristiansbakken 24, 8660 Skanderborg. 

 
 
Deltagere: Torkild Salling, Niels C Christensen, Erik Grønkjær, Bjarne Rasmussen, Kai S. Munk (ref)  
Deltager via Teams: ingen 
Afbud: Nicolai Lõwenstein, Nicolai Brondt 
 
Dagsorden: 

1. Opfølgning på referat af 15.04.2025 
a. Ingen kommentarer 

2. Økonomi 

a. Bestyrelsen skal som det første checke kontoen i Nordea. Dette blev gjort. 

3. Konstituering af bestyrelsen 
a. Da bestyrelsesmedlemmerne, der var på valg, blev genvalgt, er der ingen ændringer i 

bestyrelsens sammensætning og arbejdsfordeling. 
4. Generalforsamlingen den 22. april 

a. Referatet er færdigt og underskrevet af dirigenten og lagt på hjemmesiden.  
b. Punkter fra GF: 

i. Tidspunkt for fastlægning af næste spillerunde. Det er besluttet at næste runde i 
en Schweitzer eller Monrad turnering lægges dagen efter runden, altså om 
onsdagen. Torkild indfører dette i turneringshjulet. 

ii. Undervisningsevents for ungdomsspillere en dag i en weekend uden 
omkostninger for deltagerne. Torkild snakker med Allan Andersen omkring 
målgruppen.   

iii. Foredragsholdere. Mads Andersen kommer og holder foredrag den 20. maj i 
klubben. Kai lægger det på hjemmesiden, og opdaterer med mere info 
efterfølgende.  

5. Ligaholdet 
a. Torkild vil sammen med Allan Andersen afstemme ligaholdet for den kommende sæson. 

6. Skanderborg Skakskole (Bjarne)     

a. Efter sommerferien vil vi forsøge at reklamere på de digitale medier – Nicolaj L vil hjælpe 

Bjarne hermed. Nicolai følger op. 

b. Vi skal have et medlem til at skabe større synlighed for Skanderborg Skakskole og 

Skanderborg Skakklub i lokalområdet. – Bedste valg er Claus Q – Torkild snakker med Claus 

herom. 

c. På et seminar i DSU Hovedbestyrelsen diskuterede en arbejdsgruppe forholdene for børn i 

DSU. Mange gode forslag kom på bordet, men de vil meget gerne have bud fra hele 

medlemsskaren. Det kunne være inden for de klassiske områder som koordinerede 

turneringer (betænkningstider, spilletidspunkter, indskud mm, klubskak, holdturneringen, 

DM, skaklejre, undervisning, kontingent, Skakbladet osv. Men også gerne ideer, der falder 

ud for disse områder. Skriv dine forslag og kommentarer til Claus Andersen på: 

skak46@gmail.com. Kai sender forslag omkring unge i turneringer samt vores flyer til Claus.  

mailto:skak46@gmail.com


 

7. Reklamere for arrangementer på kommunens storskærme   

a. Hver forening kan få op til to gratis spots om året, og arrangementerne skal være åbne for 

offentligheden og have bred almen interesse. Det blev ikke gjort ved Jakob Aagaard 

optræden, men det kan gøres ved efterårsarrangementet med emneaften om Bent Larsen 

7/10-2025. Kai og Torkild undersøger hvordan det kommer på storskærm. 

8. Konsultationsskak 

a. Lørdag d. 24. maj er vi værter for vores årlige venskabsopgør i konsultationsskak. Vi skal 

stille med et hold på 4-5 personer og godt humør til en hyggelig dag. Aske Brandtoft er ved 

at arrangere det. 

9. Undervisning om torsdagen var der ikke opbakning til fra underviserne når det skulle ligge i faste 

rammer. 

10. 2. holdet overvejer at få en IM eller måske GM til undervisning en gang imellem. Bestyrelsen 

støtter op om forslaget, og Kai vil snakke med Tavs om hvordan det skal håndteres i den nye sæson. 

11. Turneringslederkursus 

a. 6.hk efterspørger om der er medlemmer som kunne være interesseret i 

Turneringslederuddannelse. Vi har følgende forslag som vi vil spørge: 

i. Kasper Skov 

ii. Torben Gregersen 

iii. Bjarne Jensen 

iv. Simon Ejsing 

v. Christian Vonsild 

b. Kai tager fat i dem. 

12. Vitrineskab 

a. Vi ønsker at udskifte det lille pokalskab med et vitrineskab på hjul. Vi har fået godkendelse 

hertil af Bellis.  Forslag til vitrineskab:  link 

b. Kai bestiller det og får det leveret. Vi skal efterfølgende tage skabet på væggen ned. 

13. Topscorer i holdskak 

a. Skal vi genoptage et bræt med ”noget med navne på” hertil ? 

i. Vi vil i stedet, da det gamle system er gået tabt, hænge oversigten over vinderne 

af de forskellige turneringer op på opslagstavlen i klubben. 

ii. Vi vil fremover bede holdlederne om at indstille en spiller fra holdet, som 

holdlederen mener bør have en anerkendelse. Dette gøres til 

Generalforsamlingen. 

14. Listen til nye medlemmer, som Torkild har udfærdiget, skal vi sørge for ligger i klubben. Det sørger 

Torkild for. Torkild får den tilpasset, så den kan udleveres til et potentielt nyt medlem. 

15. Skakcafeen 

a. Hvordan håndterer vi Skakcafeen bedre fremover, så der er mulighed for at spille med i 

turneringer, samtidig med at skakcafeen håndteres ? Torkild vil i første omgang tage 

ansvaret for at Skakcafeen udvikles, og vil uddelegere ansvar efter muligheder/behov. 

16. Kvindeaften, hvordan håndterer vi det ? 

a. Vi vil forespørge Vibeke om hun kan stå for en ide/oplæg til en pigeaften med hyggeskak i 

klubben, med kaffe og kage. Niels forespørger Vibeke. 

b. Vi vil forespørge klubbens medlemmer, om de hver især, kan finde mindst én kvinde/pige 

som kunne være interesseret i en pigeaften med hyggeskak i klubben, med kaffe og kage i 

den nye sæson. Niels forespørger herom. 

https://www.inventarland.dk/glasvitrine-m-4-hylder-og-glastop-1?utm_source=pricerunner&utm_medium=cpc&utm_campaign=pricerunner


 

17. Per Andreasen underholdning/undervisning fra Claus Qvist 

a. Claus undskylder forsinkelsen, men han har fået en tilbagemelding fra ex-
landstræner og kosmopolit Per Andreasen. Han vil gerne den lange tur sydpå og da 
jeg foreslog "tirsdage i efteråret", landede han på 16. sept. Sikkert en fin dag, men 
jeg er formentlig et sted nede på Kaukasus de sidste par uger i september og kan 
derfor ikke selv være med. Jeg ser, om han kan rykkes til oktober. Vi har jo Jan 
Løfberg d. 7., så måske et par uger senere..... 

b. Pris? Per er ikke gratis og melder ud med 2000 alt inkl. (= transport). Ikke helt så 
billigt, som jeg kunne ønske, men det koster ham jo let 6-7 timer inkl. køreturen, og 
6. HK giver sikkert tilskud. Tænk over det, og sig til, hvis jeg skal gå videre. 

c. Torkild følger op. 
18. Påskønnelse af særlige indsatser 

a. Dette tages på næste nøde.  

19. Pokalskak 

20. Der er pokalskak i Middelfart i Pinsen.  

a. Bjarne spørger ungdomsrækken. 

b. Vi vil forespørge Anders Haarup om at tage +50 gruppen. Bjarne følger op. 

c. Vi vil forespørge Jesper Pallesen om at tage 65+ gruppen, Bjarne følger op. 

d. Torkild vil undersøge et hold til bredderækken. 

21. Eventuelt 

a. Sidste besøg i Multiparken, inden sommerferien, med skak for de unge mennesker der, er 

på Onsdag den 14. maj, Erik koordinerer det. 

22. Næste møde 

a. Næste møde tirsdag den 5. august kl 18.30 (som reserve har vi 12. august) 

 
 

 
 


